
SPF Vikbolandet
Styrelsemöte 2016-10-12

Plats: Östra Husby Bygdegård

Närvarande: Monica Helgesson, Lars Andersson, Agneta Carlberg, Siv 
Hellström , Gunilla Nensen-Johansson, Magnus Arnoldson, 
Paul Finér, Stig Botvidsson och Iréne Crona . 

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Monica Helgesson hälsade alla välkomna och förklarade 
mötet öppnat. 

§ 2 Dagordning
Utsänd dagordning fastställdes. 

§ 3 Föregående protokoll
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§ 4 Föreningens ekonomi
Lars Andersson meddelade att föreningens ekonomi är god och att 
medlemsantalet idag är 413. Detta kommer att utökas med ytterligare en 
medlem så snart denne betalat in medlemsavgiften. 

          
Existentiell hälsa 
Samtalsmötena kommer ej att genomföras på grund av för få anmälningar.

Dansen
Kontakt kommer att tas med de som anordnar danserna för besked om hur
den beslutade subventionen skall utbetalas. 

Träff med ordf och kassör i bygdegårdsföreningen
Monica Helgesson och Lars Andersson kommer att redovisa antalet 
timmar SPF utnyttjat under året i bygdegården vid ett möte med 
bygdegårdsföreningens representanter den 17 november. Timantalet har 
räknats fram och ska stämmas av mot bygdegårdsföreningens uppgifter. 



Styrelsen diskuterade olika förhandlingsmöjligheter för att eventuellt 
kunna sänka hyreskostnaderna. Ett annat alternativ vore att om möjligt 
ytterligare reducera utnyttjat timantal om avgifterna skulle höjas.

§ 5 Inkomna skrivelser

Seniorevent i Norrköping 2-3 november
Senior- och pensionärsmässan äger som tidigare meddelats rum i Louis 
De Geer den 2-3 november. Monica hade varit i kontakt med föreningen 
St. Olof som står för org. och bemanning av SPF:s monter. De hade också 
nämnt några personer de ansåg skulle kunna göra en presentation av SPF 
från scenen de båda dagarna. Monica efterlyste det kompletterande 
informationsmaterial som utlovats men ännu ej skickats ut. Fyra av 
styrelsens ledamöter anmälde att de kunde tänka sig delta i bemanningen 
av montern om schemaläggningen för distriktets sex föreningar gjorde det
möjligt. Beslöts att årets programblad skulle uppdateras och tryckas upp i 
ett mindre antal exemplar för att visa vad SPF Seniorerna Vikbolandet gör.

 

§ 6 Rapporter

KPR
En rapport från KPR:s senaste sammanträde den 27 september hade 
inkommit från Curt Andersson. En av huvudfrågorna handlade om det 
brev samtliga pensionärsorganisationer som ingår i KPR hade skrivit till 
Vård- och omsorgsnämnden där man uttryckt önskemål om ett närmare 
samarbete med kommunen i frågor som är viktiga för våra pensionärer, 
särskilt bostäder och mat. Man hoppades också att kommunen i större 
utsträckning ska lyssna på de åsikter och förslag pensionärsorganisa-
tionerna framför.   

Distriktsmötesprotokoll
Monica hade vidarebefordrat protokollet från det senaste distriktsmötet 
den 23 september till samtliga styrelseledamöter. Ett par punkter 
diskuterades.

Årets kräfskiva
Beslutades att försöka hitta andra alternativ till nästa år då intresset för 
kräftskivan verkar ha svalnat betydligt. Detta kommer även att tas upp vid
det planerade mötet med sockenombuden.



§ 7 Resor  

Julresa/-marknad
Agneta meddelade att julmarknadsresan till Tidö slott äger rum den 4 
december. Ett trettiotal personer har redan anmält sig. Anmälningslista 
kommer att läggas ut vid nästa månadsmöte och intresserade kan även 
anmäla sig direkt till Agneta. 

Resor och studiebesök 2017
Agneta meddelade att hon kommer att ta fram förslag på studiebesök, 
endagsresor och en längre höstresa för 2017. Hon nämnde också i vilka 
månader dessa skulle kunna äga rum. Till månadsmötet i november 
hoppades hon kunna komma med ett preliminärt förslag.

Resan till Andalusien
Agneta meddelade att hon kommer att skriva om den lyckade resan till 
Andalusien för utlägg på hemsidan. Hon kommer även att visa bilder från 
den på månadsmötet i november 

  
§8 Nya ärenden och övrigt          

Informationsmöten 
Siv meddelade att torsdagen den 27 oktober, kl 13.00 på Träffpunkten i 
Wijkagården, Östra Husby informerar Fixartjänst om vad de kan hjälpa 
till med. Därefter berättar polisen Göran Eriksson om vad man ska tänka 
på för att inte utsättas för bedrägerier. 

Den 17 november kl. 14.00 kommer Ulrika Cottom från Familjejuristen 
till Träffpunkten och informerar om Arv och testamente. 

Länsstyrelsens information om betalningstjänster
Magnus meddelade att han varit i kontakt med Christoffer Ahlgren, 
informatör på länsstyrelsen, för att höra om han skulle kunna komma till 
ett av våra månadsmöten och ge information om vad som gäller framöver,
framför allt beträffande kontanthantering. Han hade möjlighet först i 
början av nästa år. 

Träff med sockenombuden
Beslutades att inbjuda sockenombuden till möte med hela styrelsen i 
direkt anslutning till styrelsemötet i november för att diskutera 2017 års 
månadsmöten, m.m.

Nytt medlemsregister



Lars meddelade att det nuvarande medlemsregistret kommer att upphöra 
den 9 november. Alla eventuella uppdateringar måste göras innan dess. 
Under tiden fram till den 1 december då det nya registret Miriam startar 
går det inte att komma åt något register.

Betalning av studiebesök och resor
Agneta undrade om det fanns möjlighet att deltagarna i resor och 
studiebesök i förväg betalade direkt till föreningens konto istället för 
kontant vid själva tillfället. Detta för att undvika större kontanthante-
ringar. Lars svarade att detta var helt möjligt om betalningar till arrangörer
gick att reglera via fakturor eller direktöverföringar. 

Tack
Tackkort hade inkommit från Göran Hjort för föreningens uppvaktning på 
hans 80-årsdag.

§ 9 Avslutning och nästa möte
Ordföranden tackade de närvarande för visat intresse .
Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 9 november 2016,  kl. 13.00  
i Östra Husby bygdegård. 

Vid protokollet: _________________ Justeras: _______________________
Iréne Crona Monica Helgesson


